
ÅRSRAPPORT FRA PILGRIMSVEGEN 

 

Komiteen har som vanlig hatt en gjennomgang på 

forsommeren for den organiserte vandringa for å 

vedlikeholde merker og rydde unna kvister som vokser 

inn i løypa. 

 

Søndre del, Kirka- Urdevassetra ble gjennomgått av 

Ronny Skogstad og meg. Det er på denne delen brukt 

en del merkestolper. Disse har greid seg bra, så det er 

ikke behov for påfyll av slike enda. 

 

Nordre del av løypa fra Urdevassetra er lagt om og går 

nå ikke innom Valdreshaugen. Denne delen ble 

gjennomgått av Ingeborg Aasli og meg. Vi har valgt å 

bare vedlikeholde den nye løypa. Ettersom denne 

delen nå er kortere kan vi nå ta helt fram til 

Valdresbekken hvis det er interesse for dette. 

 

 

Ragnar Garli 


